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Kort verslag van het gesprek van informateur J. van Loon met de VVD op 3 april 2018 

 

 

Aanwezig: J. van Loon  informateur 

 J. van der Dussen   VVD 

 R. van Duijnhoven  VVD 

 V. van den Eertwegh  VVD 

J. van den Oever  griffier 

  

 

1. Opening  

De heer Van Loon heet de vertegenwoordigers van de VVD welkom. Hij feliciteert de VVD 

met de verkiezingswinst. 

 

2. Verkiezingsuitslag 

De VVD zegt zeer tevreden te zijn met de uitslag: een verdubbeling van het aantal zetels, 

de meeste groei in aantal stemmen (+549) en van plaats 7 naar plaats 5 in de rangorde.  

 

3. Coalitievorming 

- De VVD  vindt een betere getalsmatige verhouding tussen coalitie en oppositie gewenst 

en opteert daarom voor een coalitie van drie partijen.  

- Gezien de uitslag van de verkiezingen acht de VVD een coalitie van de drie winnende 

partijen het meest logisch: CDA, Lokaal en VVD. Deze hebben samen een mooie en 

stabiele meerderheid van 13 zetels. 

- De VVD is bereid tot deelname aan de coalitie: de inwoners hebben zich uitgesproken 

en de partij wil daar gehoor aan geven. Van belang is wel dat de VVD – als kleinere 

partij in een eventuele coalitie met CDA en Lokaal – als een volwaardige partner wordt 

beschouwd. 

- De VVD is voorstander van drie wethouders (drie fte) en wil zelf een wethouder leveren. 

De heer Van der Dussen is een kandidaat, ook is iemand van buiten een mogelijkheid. 

- De VVD wil in principe met alle partijen samenwerken, men sluit geen enkele partij uit.  

- Als de VVD niet in de coalitie komt, dan is de combinatie CDA-Lokaal-SP wat de VVD 

betreft het beste alternatief. De VVD maakt geen keuze voor D66: deze partij heeft veel 

stemmen verloren, heeft in haar ogen de afgelopen periode weinig gebracht en soms 

als coalitiepartij teveel een eigen koers gevaren.  

 

4. Kernpunten 

Beleidsmatige prioriteiten van de VVD 

1. Voldoende betaalbare huur- en koopwoningen voor iedere doelgroep, zoals starters, 

ouderen en kleine huishoudens in alle kernen. Gepast aanbod voor woningen met een 

grondslag van € 165.000. Vanaf nu alles gasloos bouwen.  

2. Een tweede supermarkt in Nistelrode buiten het kernwinkelgebied. 

3. Extra inzet op handhaving met onder andere meer aandacht voor huisvesting van 

arbeidsmigranten (nu gedogen). 

4. Zo laag mogelijke lasten door bescheiden en efficiënte inzet van mensen en middelen. 

De VVD wil daarom de inzet van externe adviseurs en bureaus zoveel mogelijk 

beperken. 
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5. Gepaste inzet van (een deel) van het overschot in het Sociaal Domein. Dit overschot op 

verantwoorde wijze verlagen door onder andere: 

- Versterken van de jeugdzorg waarbij er ook aandacht is voor de groep 18+. 

- Opnieuw evalueren van de huishoudelijk hulp via keukentafelgesprekken om vast te 

stellen of er teveel bezuinigd is. 

 

Keuze bij nieuw voor oud beleid 

De VVD voorziet geen aardverschuivingen, maar hooguit andere nuances. Een optie is om 

de opbrengst van de toeristenbelasting niet naar de algemene middelen te brengen, maar te 

bestemmen voor de doelgroep zelf.  

 

Grootste uitdaging voor Bernheze 

Dat is in de ogen van de VVD de bouw van voldoende betaalbare huur- en koopwoningen 

om alle kernen levendig en levensvatbaar te houden en de vergrijzing goed te kunnen 

opvangen. De toenemende vergrijzing vraagt om anders denken over voorzieningen en 

huisvesting. 

 

5. Breekpunten 

Voor de VVD zijn er geen beleidsmatige/inhoudelijke breekpunten.  

 

6. Discussie en besluitvorming raad 

De VVD ziet de getalsmatige verhoudingen tussen coalitie en oppositie als belangrijkste 

oorzaak voor een gebrek aan discussie in de raad. Aan de VVD heeft dit zeker niet gelegen, 

want als oppositiepartij is men het debat wel degelijk aangegaan. Het waren echter 

voornamelijk de oppositiepartijen die zich roerden. De indruk bestaat dat binnen de coalitie 

vaak vooraf afspraken waren gemaakt, waardoor er van debat nauwelijks nog sprake was.  

De VVD vindt daarnaast dat meer recht moet worden gedaan aan het dualisme: de raad 

zou zich meer eigenstandig dienen te verhouden tot het college. Men is ook voorstander om 

de inwoners meer en eerder te betrekken bij majeure projecten. Het zou goed zijn dat de 

dorpsraden gepast worden gebudgetteerd om (kleinschalige) projecten en burgerinitiatieven 

uit te kunnen voeren.  

 

7. Overige aandachtspunten 

De VVD heeft een aantal punten, die wat haar betreft tijdens de (in)formatie nog nader aan 

de orde moeten komen, op een rij gezet. Hiervoor wordt verwezen naar de bijlage.  

 

8. Tot slot 

De heer Van Loon schetst kort de verdere procedure. Hij zegt dat hij – na de gesprekken 

met de zeven partijen deze week – op dinsdag 10 april verslag uitbrengt. Hij informeert 

tevoren geen enkele partij over zijn advies en spreekt zich niet uit over het vervolg van het 

proces. De VVD is daarmee akkoord. 

De heer Van Loon dankt de vertegenwoordigers van de VVD voor het prettige en 

constructieve gesprek en sluit hierna de bijeenkomst.  

 

 

Heesch, 4 april 2018. 

 

J. van den Oever, griffier 

 

Bijlage: Overzicht van overige aandachtspunten VVD 

 


